
  Protokołu Nr XLII/2009
z XXXIV Sesji Rady Gminy Celestynów

z dnia 27 listopada 2009 r.

W sesji udział wzięli:

1. Radni Rady Gminy Celestynów                 - według załączonej listy obecności
2. Wójt Gminy Celestynów                             - Stefan Traczyk
3. Z-ca Wójta                                                 - Wojciech Nastula
4. Sekretarz Gminy                                        -                  Dariusz Kołodziejczyk
5. Skarbnik Gminy                                         -                  Agnieszka Kurek
6. Kierownik Zakładu Obsługi Szkół              -  Danuta Czerwińska
7. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa                                                  -                   Paweł Tomala 
8. Dyrektor Gospodarki Komunalnej             -                   Magdalena Łukomska
9. Sołtysi                                                       -        wg załączonej listy obecności
10. Inne osoby zaproszone.

Przewodniczący  Rady   -   Bogdan  Wójcik  -   dokonał  otwarcia  sesji,  powitał  radnych  oraz 
zaproszonych gości.  Stwierdził, iż na sali znajduje się 11 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne 
do podejmowania  przez Radę Gminy  prawomocnych uchwał.   Następnie odczytał   porządek 
obrad. 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Interpelacje i zapytania radnych.
3. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:
         1)  utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Regucie
         2)  ustalenia wysokości opłaty za usługi przedszkolne świadczone przez Punkt  Przedszkolny 

przy Szkole Podstawowej w Regucie,   
         3) dokonania zmian w Statucie gminy Celestynów,
5.  Podjęcie Stanowiska w sprawie usuwania odpadów komunalnych z nieruchomości.
6.  Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja.
7.  Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja.
8.  Sprawy różne.
9.  Wnioski i oświadczenia radnych.
10.  Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji Rady.
11.  Zamknięcie obrad.

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik autopoprawką  wprowadził  do  porządku  obrad 
następujące projekty uchwał: w pkt 4, po ppkt 3: zaciągnięcie kredytu przez gminę Celestynów 
w 2009 roku,  dokonanie zmian w budżecie gminy Celestynów na 2009 rok (projekt  Nr 2), 
dokonanie zmian w budżecie gminy Celestynów na 2009 rok (projekt Nr 3), dokonanie zmian 
w budżecie  gminy  Celestynów na  2009 rok (projekt  Nr  1)  oraz  sprawie  przystąpienia  do 
sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miejscowości  
Celestynów w rejonie ulic Św. Kazimierza, Osieckiej, Wrzosowej i Partyzantów.

Radny Piotr Rosłoniec wnioskował, aby pkt 3: Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
Radnych  przesunąć  na  pkt  5.,  po  rozpatrzeniu  projektów uchwał,  ze  względu  na  napięty 
porządek obrad.

Wniosek został przyjęty 10 głosami za, przy 1 wstrzymującym.

Zastępca Wójta Wojciech Nastula wnioskował o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały 
w  sprawie  zatwierdzenia  projektu  nr  KL/06623/09/7.3  „Dodać  życia  do  lat!  Aktywne  



przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu seniorek i seniorów w Gminie Celestynów” w pkt. 
4 ppkt 9.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Zastępca Wójta Wojciech Nastula wnioskował o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia projektu nr KL/06703/09/7.3 „Metamorfoza i integracja kobiet – szansą na 
sukces w biznesie”.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Przewodniczący Komisji Statutowej Maciej Nowicki wnioskował w imieniu Komisji Statutowej 
o zdjęcie z porządku obrad pkt 4,ppkt 3 : uchwały w sprawie dokonania zmian w Statucie gminy 
Celestynów.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec  wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad 
uchwały przygotowanej przez Klub Radnych ,,Tu jest mój dom”  w sprawie odmowy zatwierdzenia  
taryf oraz dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ścieków.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad, 
po  uchwaleniu  uchwał,  Stanowiska  w  sprawie   taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  
oraz zbiorowego odprowadzania ścieków.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Interpelacje i zapytania radnych.
3.  Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:

1)utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Regucie
2)ustalenia  wysokości  opłaty  za  usługi  przedszkolne  świadczone  przez  Punkt 

Przedszkolny przy Szkole Podstawowej w Regucie,   
3) zaciągnięcia kredytu przez gminę Celestynów,
4) dokonanie zmian w budżecie gminy Celestynów na 2009 rok (projekt Nr 2)
5) dokonanie zmian w budżecie gminy Celestynów na 2009 rok (projekt Nr 3)
6) dokonanie zmian w budżecie gminy Celestynów na 2009 rok (projekt Nr 1)
7) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości  Celestynów  w  rejonie  ulic  Św.  Kazimierza,  Osieckiej,  Wrzosowej  
i Partyzantów

8)  zatwierdzenia  projektu  nr  KL/06623/09/7.3  „Dodać  życia  do  lat!  Aktywne 
przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu seniorek i seniorów w Gminie Celestynów” 
w pkt. 4 ppkt 9.

9) zatwierdzenia projektu nr KL/06703/09/7.3 „Metamorfoza i integracja kobiet – szansą 
na sukces w biznesie”.

10)  odmowy  zatwierdzenia  taryf  oraz  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  oraz 
zbiorowego odprowadzania ścieków.

4.Rozpatrzenie Stanowiska w sprawie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego 
odprowadzania ścieków.

5.Rozpatrzenie Stanowiska w sprawie usuwania odpadów komunalnych z nieruchomości.
6.Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
7.Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja.
8.Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja.
9.Sprawy różne.



10.Wnioski i oświadczenia radnych.
11.Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji Rady.
12.Zamknięcie obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt 2.
Interpelacje i zapytania radnych.

Interpelacje Radnej   Agaty Stefanowskiej:  

1. Remont łazienek w Szkole Podstawowej w Starej Wsi i Celestynowie nie jest zakończony. 
W jaki sposób Wójt zamierza doprowadzić do zakończenia tego remontu? Na poprzedniej 
sesji  Radni  przesunęli  na  ten  cel  środki,  jednak  są one niewystarczające.  W projekcie 
budżetu na 2010 rok Wójt planuje przeznaczyć po 20 000 zł na każdą z tych placówek, nie 
pozwoli to jednak na dokończenie remontu.

2. W jaki sposób Wójt zamierza rozwiązać problem cieknącego dachu w Szkole Podstawowej 
w Ostrowie?

3. Co  Wójt  planuje  zrobić  w  sprawie  zjazdu  przez  miejscowość  Jatne  na  trasę  S  -17. 
Mieszkańcy miejscowości Jatne złożyli protest w tej sprawie. 

Interpelacje Radnego   Piotra Rosłońca:  

1.  6  listopada  br.  Rada  Gminy  przesunęła  dodatkowe  środki  dla  Gospodarki  Komunalnej. 
Pomimo tego,  że Gospodarka Komunalna wykorzystała środki mniej  więcej  na poziomie 
zeszłego roku w ciągu zaledwie ośmiu miesięcy, z dodatkowych środków Radni przesunęli 
kwotę 40 000 zł i nadal nie ma pojemników na odpady segregowane - proszę o wyjaśnienie 
tej kwestii.

2. Na sesji w dniu 6 listopada br. radny zadał pytanie, z jakiego paragrafu wójt sfinansował 
zakup  drewnianych  tablic,  stojaków  na  rowery  i  koszy,  oraz  jaka  kwota  została  na  to 
przeznaczona.  Radny  otrzymał  niekompletną  odpowiedź,  że  powyższa  usługa  jest 
finansowana  z  działu  700,  rozdziału  7005,  Gospodarka  gruntami,  nieruchomościami, 
paragraf 4300 Zakup usług pozostałych. Pani Skarbnik powiedziała, że z tego paragrafu są 
finansowane tablice, ale tylko te z nazwami ulic. Radny poprosił o uzupełnienie odpowiedzi.

Interpelacje Radnego   Tadeusza Floriańczyka:  

1.Czy  zostały wybrane firmy, które będą w okresie zimowym dbały o przejezdność naszych 
dróg oraz odśnieżać chodniki?

2.Kiedy zostanie uporządkowana ulica Leśna w Pogorzeli?

Interpelacja   Radnej Teresy Błachnio  :  

Co się dzieje z remontem mieszkań komunalnych na stacji PKP? Kiedy zostaną tam przeniesieni 
ludzie z kontenerów?

Interpelacja   Radnego Stanisława Pindary  :  

Czy będzie zrealizowany zakup działki w Dyzinie? Miało być to uregulowane pod koniec listopada. 

Interpelacje Radnego Witolda Kwiatkowskiego  :  

1.Przeciąga się w czasie remont gimnazjum w Celestynowie. Jaki sposób ma Wójt na szybkie 
dokończenie remontu? Czy wykonawca zszedł z budowy? Kiedy młodzież będzie mogła 
korzystać z sali gimnastycznej?

2.W  jakim  terminie  zostaną  wykonane  końcówki  kanalizacji  sanitarnej  z  przykanalikami  



w Celestynowie  (ul.Prusa,  Widok,  Wesoła)?  Czy  są  jakieś  przeszkody  w  realizacji  tego 
zadania.

3.Oświetlenie uliczne nie działa we właściwy sposób. W wielu miejscach lampy nie świecą. 
Kiedy  ostatnio  Wójt  zlecił  dokonanie  sprawdzenia  stanu  technicznego  funkcjonowania 
oświetlenia ulicznego?

Interpelacje Radnej Anny Rosłaniec  :  

1.Po raz kolejny rada gminy zapewniła środki na rozpoczęcie przygotowań do projektowania 
kanalizacji w Dąbrówce i Starej Wsi oraz do aktualizacji dokumentów na istniejący projekt 
kanalizacji  w Glinie.  Jakie są powody,  że nic się  w tej  sprawie  nie robi? Jakie są plany 
odnośnie do środków zaplanowanych na ten rok? Jakie są plany na 2010 rok?

2.Jakie są plany Wójta odnośnie polepszenia infrastruktury w Dąbrówce i Glinie jeszcze w tym 
roku.

Interpelacje Radnego Bogdana Wójcika  :  

1. W  Zabieżkach  został  wykonany  remont  ulicy  Akacjowej.  Z  informacji  uzyskanych  od 
wykonawcy  wynika,  że  grubość  asfaltu   dopuszcza  wjazd  samochodów  o  określonej 
ładowności. Czy będzie postawiony znak drogowy o tym informujący?

2.Jaką kwotę Wójt przeznaczył w 2010 roku na miejscowość Zabieżki?
3.Czy Wójt  zamierza przeznaczyć  kwotę  15 000 zł  zaproponowaną w jednym z projektów 

zmieniających tegoroczny budżet na remont 60 m drogi w Zabieżkach?

Ad.pkt 3, ppkt 1.
Rozpatrzenie  projektu oraz podjęcie  uchwały  w sprawie  utworzenia  Punktu Przedszkolnego w 
Szkole Podstawowej w Regucie.

Kierownik Zakładu Obsługi Szkół Danuta Czerwińska powiedziała, że z dniem 31 grudnia tego 
roku wygasa  umowa  z  Fundacją  Komeńskiego,  która  pomagała  stworzyć  w 2005  roku Kluby 
Malucha.  Kluby  Malucha  można  zamknąć,  przekształcić  w  Punkty  Przedszkolne  lub  Zespoły 
Wychowania  Przedszkolnego.  Warunkiem utworzenia  Punktu  jest  uzyskanie  pozytywnej  opinii 
Sanepidu i  Komendanta Powiatowej  Straży Pożarnej.  W Klubie Malucha w Regucie wszystkie 
certyfikaty zostały uzyskane.

Przewodnicząca Komisji  Oświaty i  Kultury Agata  Stefanowska  poinformowała,  że  Komisja 
Oświaty  i  Kultury  zaopiniowała  projekt  uchwały  pozytywnie  z  przegłosowanymi  przez  komisję 
poprawkami. Radna złożyła wniosek, aby wszystkie poprawki Komisji były głosowane razem.

Wniosek został przyjęty.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Kultury Agata  Stefanowska przedstawiła  następujące 
poprawki:
− w treści uchwały, w paragrafie 1 zmienia się data z:,, 9 listopada 2009” na:'' 1 grudnia 2009”.
− w załączniku do projektu uchwały dokonuje się następujących zmian:
− w pkt. II pkt. 3 ulega wykreśleniu,
− w pkt. III w pkt.1 fraza:,,w godzinach od 7:50 do 16:50” ulega wykreśleniu.
− w pkt. III ulega wykreśleniu pkt.3 i pkt. 4.
− w pkt. IV ulega wykreśleniu pkt.3. 
− w pkt. V  ulega wykreśleniu pkt. 3 i 4.
− w pkt. VIII ulega wykreśleniu pkt. 2.
− w pkt. IX zamiast dotychczasowego zapisu wprowadzony jest nowy zapis o następującej treści:
,, Terminy przerw w pracy Punktu Przedszkolnego ustala organ prowadzący w porozumieniu ze 
środowiskiem rodziców”.

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik zwrócił  uwagę,  że  Przewodniczącej  Agacie 



Stefanowskiej umknęła jeszcze jedna poprawka Komisji Oświaty i Kultury o następującej treści:,, 
w pkt. IV  pkt. 2 otrzymuje brzmienie:,, w pierwszej kolejności przyjmowane są dzieci mieszkające 
na terenie gminy Celestynów”.

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Agata Stefanowska dołączyła tę poprawkę do już 
zgłoszonych.

Poprawki Komisji zostały przyjęte jednogłośnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Regucie.

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (11 głosów za).

Ad.pkt 3, ppkt 2.
Rozpatrzenie  projektu  oraz  podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłaty  za  usługi 
przedszkolne świadczone przez Punkt  Przedszkolny przy Szkole Podstawowej w Regucie.

Kierownik  Zakładu  Obsługi  Szkół  Danuta  Czerwińska  powiedziała,  że  opłaty  stałe 
funkcjonujące w gminach wynoszą od 90 – 200 zł. W gminie Celestynów opłata stała wynosi 130 
zł. Ponieważ Punkt Przedszkolny będzie czynny 9 godzin dziennie, przy czym odpłatność jest za 
obiad  i  podwieczorek,  natomiast  śniadania  we  własnym  zakresie.  W  związku  z  tym,  że 
przedszkola w Celestynowie i  Starej Wsi są czynne ponad 10 godzin,  została zaproponowana 
niższa  opłata  w  wysokości  100  zł.  Podstawa  programowa,  czyli  pięć  godzin  jest  bezpłatna, 
natomiast  ponad  podstawę  programową,  czyli  4  godziny  (zajęcia  muzyczne,  plastyczne, 
teatralne), są płatne w proponowanej wysokości.

Przewodnicząca Komisji  Oświaty i  Kultury Agata  Stefanowska poinformowała,  że  Komisja 
Oświaty i Kultury po raz kolejny zaopiniowała ten projekt negatywnie. Komisja ma wątpliwości, czy 
jest on sprawiedliwy dla mieszkańców naszej gminy.  Należałoby dążyć do ujednolicenia opłat,  
a nie wprowadzania różnych stawek za bardzo podobną ofertę. 

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  powiedział,  że  Komisja  Oświaty  i  Kultury  nie  jest  
za zniesieniem opłaty,  ale nie zgadza się na niesprawiedliwe traktowanie różnych grup rodziców. 

Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że Radni mogą dokonać zmiany w tym projekcie 
i wprowadzić inną opłatę. Jeżeli ten projekt nie będzie przyjęty, rodzice będą płacić 0 zł i będzie 
jeszcze bardziej niesprawiedliwie. 

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik powiedział, że od dwóch lat w Szkole Podstawowej w 
Celestynowie w grupach dzieci sześcioletnich opłata wynosi 0 zł, a dzieci mają takie same warunki 
jak w przedszkolu w Celestynowie i Starej Wsi. Dodał, że wojewodowie w różnych województwach 
uchylają uchwały dotyczące opłat.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za usługi przedszkolne świadczone przez Punkt 
Przedszkolny przy Szkole Podstawowej w Regucie.

Uchwała nie została podjęta. (2 głosy przeciw, 9 wstrzymujących).

Ad.pkt 3, ppkt 3.
Rozpatrzenie  projektu  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  przez  gminę 
Celestynów w 2009 roku.

Skarbnik Gminy Agnieszka Kurek poinformowała, że wójt proponuje radzie zaciągnąć kredyt w 
wysokości 378 826 złotych z przeznaczeniem na finansowanie planowanego deficytu budżetu. 
Jednocześnie uchyla się uchwałę Nr 250 /09 Rady gminy Celestynów z dnia 6 listopada 2009 roku 



w sprawie zaciągnięcia kredytu przez gminę Celestynów w 2009 roku. W związku z realizacją 
budżetu  zachodzi  konieczność  podjęcia  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu.  Poprzednia 
uchwała wyrażająca zgodę na zaciągnięcie kredytu była na kwotę 100 tys. zł.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, że komisja uważa, 
iż nie ma potrzeby zaciągania kredytu w takiej wysokości i negatywnie zaopiniowała projekt.

Wójt  Gminy  Stefan  Traczyk  powiedział,  że  kredyt  w  takiej  wysokości  został  zaplanowany  w 
budżecie na 2009 rok. Jeżeli uchwała nie zostanie przyjęta, nie będzie można realizować budżetu 
po  stronie  wydatków,  a  także  wcześniej  zaciągniętych  zobowiązań,  co  powoduje  łamanie 
przepisów prawa. Poprosił radnych o przyjęcie uchwały w zaproponowanej wysokości.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu przez gminę Celestynów w 2009 roku.

Uchwała nie została podjęta. (9 głosy przeciw, 2 wstrzymujące).

Ad.pkt 3, ppkt 4.
Rozpatrzenie  projektu  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  dokonania  zmian  w  budżecie  gminy 
Celestynów (projekt Nr 2)

Skarbnik  Gminy  Agnieszka  Kurek  poinformowała,  że  w  trakcie  realizacji  budżetu  istnieje 
potrzeba dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na 2009 rok. Zmniejsza się wydatki  w 
dziale 801  o łączną kwotę 141 862,00 zł  i  przeznacza się na zwiększenie wydatków w dziale 
801 w łącznej kwocie  128 899,00 zł oraz w dziale 854 w łącznej kwocie 12 963,00 zł : w kwocie 
102 006,00  zł  z przeznaczeniem na wynagrodzenia i pochodne w szkołach, w kwocie 1 340,00 zł 
z przeznaczeniem na zakup środków czystości w Szkole Podstawowej w Regucie,  w kwocie  22 
000,00 zł na odpis na ZFŚS w  Szkole Podstawowej w Celestynowie, w kwocie 900,00 zł  na 
ZFŚS  (w tym : zmniejszenie 800 zł SP Regut, zwiększenie 1700,00 zł SP Ostrów),  w kwocie  2 
653,00 zł  z przeznaczeniem na wynagrodzenia w Przedszkolu Samorządowym w Starej Wsi,  w 
kwocie 12 963,00 zł  z przeznaczeniem na wynagrodzenia i pochodne w świetlicach szkolnych.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, że komisja zmiany 
w tym projekcie uznała za zasadne i jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ten projekt. 

Radna Agata Stefanowska poprosiła o potwierdzenie, że zmiany w tym projekcie do końca roku 
zapewniają potrzebę środków na płace w oświacie. 

Wójt Gminy Stefan Traczyk powiedział, że potwierdza to, co mówili pracownicy na komisji, ale 
mogą wystąpić nieprzewidziane sytuacje.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów (projekt Nr 2).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (11 głosów za).

Ad.pkt 3, ppkt 5.
Rozpatrzenie  projektu  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  dokonania  zmian  w  budżecie  gminy 
Celestynów (projekt Nr 3).

Skarbnik Gminy  Agnieszka  Kurek  poinformowała,  że  zmniejsza  się  wydatki  na  zadanie 
inwestycyjne  „Opracowanie  projektu  i  wykonanie  termomodernizacji   Zespołu  Szkół  w 
Celestynowie oraz boisk” w dziale 801, rozdziale 80110, § 6059 o kwotę 218.500,00 zł. W związku 
z  ubieganiem  się  o  fundusze  zewnętrzne  i  złożenie  wniosków  do  Mazowieckiej  Jednostki 
Wdrażania Programów Unijnych realizację inwestycji  podzielono na etapy. W wyniku przetargu 
nieograniczonego wyłoniono wykonawcę I etapu realizacji inwestycji. Podpisano umowę na kwotę 
367.654,00 zł brutto. Etap ten zostanie zrealizowany do końca 2009 roku. Środki zdjęte z tego 



zadania przeznacza się na pokrycie zwiększonych innych wydatków majątkowych oraz bieżących. 
Zwiększa się wydatki  bieżące:  o kwotę 15.000,00 zł  z przeznaczeniem na budowę stabilizacji 
betonowej odcinka drogi gminnej nr ew. 161 w Zabieżkach,  o kwotę 33.500,00 zł i przeznacza się 
na pokrycie wydatków na dowożenie dzieci niepełnosprawnych do szkół, w kwocie 20.000,00 zł z 
przeznaczeniem  na  formalne  przygotowanie  obiektu  świetlicy  w  Pogorzeli  przy  ul.  Leśnej  do 
użytkowania.
Zwiększa się wydatki majątkowe:  wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne „Przebudowa ulic: 
Prusa,  Wspólna,  Kwiatowa,  Leśna,  Sosnowa,  Sadowa,  Ogrodowa,  Słoneczna w miejscowości 
Glina  Gmina  Celestynów”  na  kwotę  150.000,00  zł,  finansowane  w  2009  roku  ze  środków 
zewnętrznych  (kredyt).  Zadanie  wprowadza  się  do  Wieloletniego  Programu  Inwestycyjnego, 
realizowanego przez Gminę Celestynów.

Przewodniczący Komisji  Finansów i Inwestycji  Piotr Rosłoniec powiedział,  że wójt  po raz 
kolejny proponuje zdjęcie środków z termomodernizacji – prioretytowej inwestycji. Zakres robót tej 
inwestycji  jest  bardzo ograniczony.  Ponadto wójt  proponuje nową inwestycję  przebudowę ulic: 
Prusa, Wspólna, Kwiatowa, Leśna, Sosnowa, Sadowa, Ogrodowa, Słoneczna w Glinie, podczas 
gdy  nie  są  realizowane  inwestycje  zapisane  w  budżecie.  Komisja  zaopiniowała  projekt 
negatywnie.

Wójt  Gminy  Stefan  Traczyk  powiedział,  że  inwestycja  termomodernizacji  była  przez  niego 
wyjaśniana  w  poniedziałek  na  Zebraniu  Wiejskim  w  Celestynowie.  Każda  duża  inwestycja 
wymaga etapowania. Inwestycji  termomodernizacji  ze względów finansowych i organizacyjnych 
nie da się zrealizować w jednym roku. Inwestycja jest podzielona na etapy. Dodatkowo są duże 
szanse, abyśmy dostali środki zewnętrzne na tę inwestycję. Został ogłoszony przetarg na 600 tys. 
zł.  Przetarg  wygrała  firma,  która  dała  bardzo  niską  kwotę,  ale  realizuje  inwestycję  w sposób 
bardzo  opieszały.  Na  tę  chwilę,  zgodnie  z  przepisami  prawa,  nie  można  ani  przerwać  tej 
inwestycji,  ani  rozwiązać  umowy  z  firmą,  tym  bardziej  że  są  deklaracje  firmy,  że  sprawę 
przyspieszą.  Wójt  poruszył  sprawę  remontu  dróg  w  Glinie.  Powiedział,  że  problem  jest 
nierozwiązany od paru lat. Zaproponował radnym przesunięcie środków już w sierpniu na ten cel. 
Dodał,  że  jest  projekt  i  pozwolenie  na  budowę  na  tę  inwestycję.  Porosił  również  radnych  o 
przesunięcie środków na dowożenie dzieci do szkół i  formalne przygotowanie obiektu świetlicy w 
Pogorzeli  przy  ul.  Leśnej  do  użytkowania.  Odrzucenie  uchwały  w  całości  lub  z  poprawkami 
powoduje łamanie przepisów prawa.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik powiedział, że w tym projekcie są zadania, których wójt 
wcześniej  nie  miał  i  za  niezrobienie  których  nikt  nie  będzie  od wójta  wyciągał  konsekwencji. 
Poprosił o zaplanowanie z przyszłorocznym budżecie kwoty 15 000 zł na drogę do cmentarza w 
miejscowości Zabieżki.

Radna Agata Stefanowska powiedziała, że szkoda, że wójt znając stanowisko rady w sprawie 
termomodernizacji  nie  zaproponował  radzie  przesunięcia  środków na te  bardzo ważne  cele  z 
innego źródła.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów (projekt Nr 3).

Uchwała 10 głosami przeciw, przy 1 wstrzymującym została odrzucona.

Ad.pkt 3, ppkt 6.
Rozpatrzenie  projektu  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  dokonania  zmian  w  budżecie  gminy 
Celestynów (projekt Nr 1).

Skarbnik Gminy  Agnieszka  Kurek  poinformowała,  że  w  trakcie  realizacji  budżetu  istnieje 
potrzeba dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na 2009 rok. Dokonuje się zwiększenia 
dochodów:  na kwotę  55.000,00 zł  – w związku ze zwiększonymi  dochodami z tytułu  wpłat  za 
przyłącza kanalizacyjne,o kwotę 1.100,00  zł  – w związku ze zwiększonymi  wpływami  z tytułu 
różnych  dochodów (prowizje  US i  ZUS),   o  kwotę  6.000,00 zł  –  w związku  ze zwiększonymi 



wpływami podatku opłacanego w formie karty podatkowej, o kwotę 111.000,00 zł – w związku ze 
zwiększonymi  wpływami  podatku  od  spadków  i  darowizn,  3.000,00  zł  –  w  związku  ze 
zwiększonymi  wpływami  z  tytułu  opłaty  targowej,  5.000,00  zł  –  w  związku  ze  zwiększonymi 
wpływami  podatku  od  czynności  cywilno-prawnych,   o  kwotę  4.200,00  zł  –  w  związku  ze 
zwiększonymi wpływami z tytułu odsetek,  o kwotę 14.000,00 zł – w związku ze zwiększonymi 
wpływami  podatku dochodowego od osób prawnych,   o kwotę  1.500,00 zł  –  dochody z tytułu 
odsetek bankowych od środków zgromadzonych na rachunku bieżącym. Zmniejsza się wydatki 
majątkowe:  o  kwotę  35.000,00  zł  zmniejszając  wydatki  na  zadanie  inwestycyjne  „Plany 
zagospodarowania przestrzennego”. W związku z problemami technicznymi (brak zatwierdzonego 
przebiegu  drogi  ekspresowej)  środki  przeznaczone  na  zadanie  inwestycyjne  w  tym  roku  nie 
zostaną  wykorzystane  w  całości.   o  kwotę  92.800,00  zł  zmniejszając  wydatki  na  zadanie 
inwestycyjne  „Wykonanie  projektu  i  budowa  przedszkola  w  Celestynowie”.  Wynikające  ze 
zwiększenia  dochody  oraz  ze  zmniejszenia  kwoty  wydatków  przeznacza  się  na  zwiększenie 
wydatków: o kwotę 20.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup usług związanych z odzyskaniem 
materiałów do remontów dróg,  oraz  o  kwotę  15.000,00 z  przeznaczeniem na odwodnienie  ul. 
Żurawiej  oraz  ul.  Dębowej  w  Celestynowie,   o  kwotę  150.000,00  zł  z  przeznaczeniem  na 
wynagrodzenia,   o  kwotę  25.000,00  zł  z  przeznaczeniem  na  składki  na  ubezpieczenia  od 
wynagrodzeń,   o kwotę 5.000,00 zł z przeznaczeniem na składki  na Fundusz Pracy,   o kwotę 
60.000,00  zł  z  przeznaczeniem  na  zakup  usług  pozostałych,   o  kwotę  3.000,00  zł  z 
przeznaczeniem na zakup paliwa i materiałów dla OSP,  o kwotę 6.000,00 zł z przeznaczeniem na 
wykonanie prac pielęgnacyjnych przy placu Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Celestynowie, o 
kwotę 11.600,00 zł z przeznaczeniem na zapłacenie za wynajem kontenerów mieszkalnych  dla 
mieszkańców wykwaterowanych z mieszkań komunalnych,o kwotę 33.000,00 zł z przeznaczeniem 
na  sprawowanie  nadzoru  inwestorskiego  nad  budową  kompleksu  boisk  w  ramach  zadania 
inwestycyjnego „Budowa kompleksu w ramach Programu „Moje Boisko – Orlik 2012”. Zwiększa się 
dochody w dziale 900, rozdziale 90095, § 0960 o kwotę 3.000,00 zł z tytułu otrzymanej darowizny i 
jednocześnie zwiększa się wydatki w dziale 900, rozdziale 90095, § 4210 o kwotę 2.100,00 zł i § 
4300 o kwotę  900,00 z  przeznaczeniem na doposażenie  placu zabaw w Glinie.  Zwiększa się 
dochody  w dziale 756, rozdziale 75618, § 0480 o kwotę 6.250,00 zł – w związku ze zwiększonymi 
wpływami z tytułu opłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu, jednocześnie zwiększa się wydatki w 
dziale 851, rozdziale 85154, § 4300 o kwotę 6.250,00 zł z przeznaczeniem na wydatki związanie z 
programem antyalkoholowym.  Zmniejsza się wydatki  w dziale  852,  rozdziale  85202 w § 4330 
„zakup  usług  przez  jednostki  samorządu  terytorialnego  od  innych  jednostek  samorządu 
terytorialnego” o kwotę 8.000,00 zł.  i jednocześnie zwiększa się wydatki w dziale 851, rozdziale 
85121 w § 2560 w kwocie 8.000,00 zł, jako dotację podmiotową dla Gminnego Ośrodka Kultury.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji  Piotr Rosłoniec poprosił o 10 minut przerwy, 
aby mogła się zebrać Komisja Finansów i Inwestycji.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik ogłosił 10 minut przerwy.

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec przedstawił  opinię  komisji. 
Powiedział, że komisja miała wiele uwag i zastrzeżeń, część dokumentów otrzymała, a części nie. 
Komisja szczególną uwagę zwróciła na wynagrodzenia pracowników w Urzędzie Gminy. Wójt od 1 
stycznia ma określoną kwotę na wynagrodzenia pracowników. Wójt nie dostosował się do ram 
finansowych  określonych  przez  radę.  W ciągu roku były  zatrudniane nowe osoby w Urzędzie 
Gminy. Komisja wnioskowała o podanie wykazu stanowisk urzędniczych z kwotami wynagrodzeń 
brutto. Do tej pory nie ma odpowiedzi. Proponowana teraz przez wójta kwota prawie 200 tys zł 
została  zdjęta przez radnych  z projektu budżetu  wójta  w grudniu  2008 roku i  przesunięta  na 
inwestycje, których wójt nie zrealizował. 

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec powiedziała, że projekt był szeroko omawiany na 
ostatniej  Komisji  Finansów,  a przy okazji  również w ciągu roku, gdyż problemy z finansami w 
administracji  publicznej  pojawiały  się  w  poprzednich  miesiącach.  Szkoda,  że  wójt  nie  chciał 
uczestniczyć w pracach komisji, nie przedstawiał dokumentów. Radna zgłosiła wniosek formalny o 
zakończenie dyskusji, zgłoszenie wniosku Komisji Finansów i Inwestycji, przegłosowanie wniosku 
oraz przystąpienie do głosowania uchwały.



Wniosek został przyjęty.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec powiedział,  że  komisja 
wnioskuje o wprowadzenie do projektu uchwały następujacych poprawek:

1. paragraf pierwszy pozostaje bez zmian,

2. w paragrafie 2 wykreśleniu ulega:,, zmniejsza się wydatki bieżące w łącznej  kwocie 8 000 

zł, w tym” dział 852 ulega wykreśleniu,

3. w paragrafie  2 wykreśleniu  ulega:,,  zmniejsza się  wydatki  majątkowe w łącznej  kwocie 

127.800,00 zł.” dział 710 oraz dział 801 ulega wykreśleniu.

4. w  paragrafie  2  wykreśleniu  ulega:,,  zwiększa  się  wydatki  majątkowe  w łącznej  kwocie 

33.000, 00 zł, “ dział 926 ulega wykreśleniu,

5. w paragrafie 2 w pozycji:,, zwiększa się wydatki bieżące w łącznej kwocie 312. 850,00 zł” 

wprowadza się następujące zmiany: w dziale 600 kwota z 35 000 zł zmniejszona jest do 18 

000 zł, 60016, drogi publiczne gminne zostaje wpisana kwota 18 000 zł, 4300 zakup usług 

pozostałych 18 000 zł, z czego 10 000 zł jest na rozkruszenie betonu składowanego na 

placu przed Urzędem Gminy a 8 000 zł na odwodnienie dróg na terenie gminy. Dział 750 

Administracja Publiczna, dział 75023 Urzędy gmin kwota 240 000 zł zmniejsza się do 15 

000 zł, paragraf 4010 ulega wykreśleniu, paragraf 4110 ulega wykreśleniu, paragraf 4120 

ulega wykreśleniu, w paragrafie 4300 zmiana kwoty na 15 000 zł, dział 754 , Ochotnicze 

Straże Pożarne - kwota 3 000 zł pozostaje bez zmian, dział 851 Ochrona Zdrowia – kwota 

6250 zł pozostaje bez zmian, Dział 900 Gospodarka Komunalna – kwota 20 600 zł ulega 

zmniejszeniu do 14 600 zł, z czego rozdział 90004 utrzymanie zieleni w miastach i gminach 

kwota 6000 zł ulega wykreśleniu, rozdział 90095 pozostaje bez zmian, dział 921 kultura i 

ochrona dziedzictwa narodowego kwota 8 000 zł ulega wykreśleniu.

6. Komisja wnioskowała  o dopisanie w zwiększeniach wydatków:  wydatki  na dowóz dzieci 

niepełnosprawnych i pełnosprawnych - kwota 33 500 zł, dostosowanie świetlicy w Pogorzeli 

20 000 zł, na remonty łazienek w Szkołach Podstawowych - kwota 45 000 zł, dopisanie w 

załączniku inwestycyjnym do obecnej kwoty w Szkole Podstawowej w Starej Wsi 10 000 zł, 

a do zadania remont łazienek w Szkole Podstawowej w Celestynowie 35 000 zł dodatkowo. 

Pozostałą kwotę Komisja postanowiła przeznaczyć na zmniejszenie deficytu budżetowego 

gminy w ty roku. Zobowiązuje się Wójta o dostosowanie uzasadnienia do przedstawionych 

zmian  oraz  załączników.  Komisja zaopiniowała  projekt  uchwały  wraz  ze  zmianami 

pozytywnie.

7.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów (projekt Nr 1).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



Od momentu procedowania nad projektem obrady opuściła Radna Agata Stefanowska.

Ad.pkt 3, ppkt 7.
Rozpatrzenie  projektu  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie przystąpienia  do  sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości  Celestynów w rejonie ulic 
Św. Kazimierza, Osieckiej, Wrzosowej i Partyzantów.

P.o.  Kierownik  Gospodarki  Przestrzennej Halina  Szyszko  powiedziała,  że  projekt  dotyczy 
przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla 
miejscowości Celestynów  w rejonie ulic Św. Kazimierza, Osieckiej,   Wrzosowej i Partyzantów. 
Przedmiotem ustaleń planu będzie określenie zasad i metod kształtowania ładu przestrzennego. 
Uchyla  się  uchwałę  Rady Gminy Celestynów Nr  233/06 z  dnia  27 października  2006 roku w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
miejscowości Celestynów. 

Przewodniczący Komisji Ładu i Środowiska Tadeusz Floriańczyk  poinformował, że komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie.

Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że plan dla całego sołectwa nie był wykonywany, 
bo  nie  ma  studium.  Radzie  zostanie  przedstawiony  projekt  uchwały  na  pozostałą  część 
Celestynowa. 

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego miejscowości Celestynów w rejonie ulic Św. Kazimierza, Osieckiej, Wrzosowej i 
Partyzantów.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 3, ppkt 8.
Rozpatrzenie  projektu  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie   zatwierdzenia  projektu  nr 
KL/06623/09/7.3  „Dodać  życia  do  lat!  Aktywne  przeciwdziałanie  wykluczeniu  społecznemu 
seniorek i seniorów w Gminie Celestynów” 

Zastępca Wójta Wojciech Nastula powiedział, że Gminny Ośrodek Kultury w Celestynowie w 
odpowiedzi  na  konkurs  nr  1/POKL/7.3/2009  złożył  projekt  pt.  „Dodać  życia  do  lat!  Aktywne 
przeciwdziałanie  wykluczeniu  społecznemu  seniorek  i  seniorów  w  Gminie  Celestynów”,  który 
zakwalifikował się do dofinansowania z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Projekt dotyczy 
realizacji szeregu działań skierowanych do grupy 250 osób w wieku emerytalnym. Projekt będzie 
realizowany przez okres 10 miesięcy w roku 2010. Uchwała zatwierdzająca projekt do realizacji 
jest jednym z niezbędnych dokumentów wymaganych przez Mazowiecką Jednostkę Wdrażania 
Programów Unijnych  dla  zapewnienia  właściwej  realizacji  projektu.  W  związku  z  powyższym 
zasadnym jest przyjęcie niniejszej uchwały. 

Radna Anna Rosłaniec zapytała, czy ta uchwała rodzi jakiekolwiek skutki finansowe dla budżetu 
gminy Celestynów.

Zastępca Wójta Wojciech Nastula powiedział, że działanie 7.3 jest realizowane przy zerowym 
wkładzie  dla  beneficjenta.  W  przyszłym  roku  po  podpisaniu  umowy  50  000  zł  zostanie 
wprowadzone do budżetu.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  projektu  nr  KL/06623/09/7.3  „Dodać  życia  do  lat!  Aktywne 
przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu seniorek i seniorów w Gminie Celestynów”.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.



Ad.pkt 3, ppkt 9.
Rozpatrzenie  projektu  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  projektu  nr 
KL/06703/09/7.3 „Metamorfoza i integracja kobiet – szansą na sukces w biznesie”.

Zastępca Wójta Wojciech Nastula powiedział, że Gmina Celestynów w odpowiedzi na konkurs 
nr 1/POKL/7.3/2009 złożyła projekt pt. „Metamorfoza i integracja kobiet -  szansą na sukces w 
biznesie”, który zakwalifikował się do dofinansowania z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki . 
Projekt dotyczy realizacji szeregu działań skierowanych do grupy 10 kobiet. Realizacja projektu 
zaplanowana została na rok 2010 r. Uchwała zatwierdzająca projekt do realizacji jest jednym z 
niezbędnych  dokumentów  wymaganych  przez  Mazowiecką  Jednostkę  Wdrażania  Programów 
Unijnych dla zapewnienia właściwej realizacji projektu. W związku z powyższym zasadnym jest 
przyjęcie niniejszej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu nr KL/06703/09/7.3 „Metamorfoza i integracja kobiet – 
szansą na sukces w biznesie”.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 3, ppkt 10.
Rozpatrzenie  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  odmowy  zatwierdzenia  taryf  oraz  dla 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ścieków.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec jako przedstawiciel wnioskodawcy powiedziała, że 
projekt uchwały przygotował Klub Radnych Tu jest mój Dom. Na poprzedniej Komisji Finansów, na 
początku listopada, radni zwracali uwagę na niepełną informację o tak dużym wzroście taryf. W 
związku z tym został przygotowany projekt uchwały w sprawie odmowy zatwierdzenia taryf. Na 
ostatniej sesji radni nie podjęli uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf. Radni odmawiają działań, 
które budzą ich wątpliwości.

Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk zwrócił uwagę, że na ostatniej sesji radni nie podjęli uchwały w 
sprawie zatwierdzenia taryf. Zgodnie z ustępem 8  art. 24 ustawy, jeżeli rada gminy nie podejmie 
uchwały w terminie, o którym mowa w ustępie 5, taryfy zweryfikowane przez wójta wchodzą w 
życie po upływie 70 dni od dnia złożenia wniosku o zatwierdzenie taryf. Radni odrzucili uchwałę 
przedstawioną przez wójta i w dniu dzisiejszym nie ma prawnej możliwości podjęcia tej uchwały.

Mecenas Arkadiusz Czyżewski powiedział, że na ostatniej sesji w dniu 6 listopada 2009 roku 
projekt w sprawie zatwierdzenia taryf był głosowany, czyli nie zatwierdzono taryfy. 

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik, odnosząc się do wypowiedzi Sekretarza powiedział, że 
jeżeli  ta  uchwała  będzie  podjęta  niezgodnie  z  prawem,  to  będzie  uchylona  przez  Wojewodę. 
Dodał, że ta uchwała ma dać drugi wyraźny sygnał wnioskodawcy proponowanych podwyżek, że 
rada jest przeciwna podnoszeniu stawek za wodę i ścieki. One nie muszą wejść w życie z mocy 
samego rozporządzenia, jeśli nie będzie woli organu wykonawczego. Wójt zatwierdzić stawki na 
obecnym poziomie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec jako przedstawiciel wnioskodawcy powiedziała, że 
podtrzymuje wniosek, który został złożony przez Klub Radnych.

Sekretarz  Dariusz  Kołodziejczyk  zapytał  radną  Annę  Rosłaniec,  czy  w  tej  sytuacji  istnieje 
podstawa prawna do podjęcia niniejszej uchwały?

Radny Tadeusz Floriańczyk zapytał mecenasa, czy radni mogą głosować tą uchwałę, czy nie.

Mecenas  Arkadiusz  Czyżewski  powiedział,  że  on  tylko  interpretuje  prawo,  a  radni  podejmą 
decyzję. Zwrócił  uwagę, że radni będą głosować nad tym co postanowili  na ostatniej sesji.  Na 



ostatniej sesji radni nie przyjęli propozycji wójta, było głosowanie, które zakończyło się skutkiem 
negatywnym. 

Radny  Witold  Kwiatkowski  powiedział,  że  jego  zdaniem  wskazanym  by  było  w  tej  sytuacji 
podjęcie Stanowiska Rady zamiast uchwały w tej sprawie, gdyż są zbyt duże wątpliwości prawne.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec jako  przedstawiciel  wnioskodawcy wprowadziła 
autopoprawkę  do projektu  o  następującej  treści:  w paragrafie  1   zapis  otrzymuje  brzmienie:,, 
odmawia  się  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  oraz  zbiorowego 
odprowadzania  ścieków  wprowadzonych  do  urządzeń  kanalizacyjnych  określonych  w 
uzasadnieniu do niniejszej uchwały, który stanowi jej część składową.” 
Zaznaczyła, że podtrzymuje wniosek, który został złożony przez Klub Radnych.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie  odmowy zatwierdzenia taryf oraz dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz 
zbiorowego odprowadzania ścieków.

Uchwała została podjęta 4 głosami za, przy 1 przeciwnym i 5 wstrzymującym.

Ad.pkt 4.
Rozpatrzenie Stanowiska w sprawie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego 
odprowadzania ścieków.

Radny  Witold  Kwiatkowski  zwrócił  uwagę,  że  w  paragrafie  2  zdanie  pierwsze  stoi  w 
sprzeczności  ze  stanem  faktycznym.  Dyrektor  Gospodarki  Komunalnej  uzasadniała  potrzebę 
zwiększenie taryf, inną sprawą jest to, czy tak wysokie taryfy są słuszne.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec  jako przedstawiciel wnioskodawcy autopoprawką 
wykreśliła  zdanie  1 w paragrafie  2.  Paragraf  2 otrzymał  brzmienie:  ,,Rada Gminy Celestynów 
negatywnie rozpatrzyła wniosek zakładu o wprowadzenie nowych taryf na rok 2010 oraz podjęła 
uchwałę  o  odmowie  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę   i  zbiorowego 
odprowadzania ścieków.”

Stanowisko w sprawie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania 
ścieków zostało podjęte jednogłośnie. Jedna osoba była nieobecna.

Ad.pkt 5.
Rozpatrzenie Stanowiska usuwania odpadów komunalnych z nieruchomości.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  powiedziała,  że  projekt  został  zgłoszony  jako 
inicjatywa 50 osób z miejscowości Stara Wieś, których reprezentuje. Komisja Ładu i Środowiska 
zgłosiła do projektu następujące poprawki:  w paragrafie 2 i  3 określenie :,,organ wykonawczy” 
zastępuje  się  określeniem:  ,,Wójt”.  Stanowisko  powstało  w  związku  z  niezadowoleniem 
społeczności  Stara  Wieś  odnośnie  segregacji  odpadów.  Regulamin  utrzymania  czystości  na 
terenie gminy Celestynów nie jest wykonywany prawidłowo przez Wójta.

Sekretarz  Dariusz  Kołodziejczyk  zapytał,  na  czym  polega  nieprawidłowe  wykonywanie 
regulaminu przez Wójta.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec powiedziała, że Sekretarz powinien zapoznać się z 
uchwałą Nr 238/06,  gdzie jest  wskazane,  jak powinno się przestrzegać utrzymania czystości  i 
porządku na terenie gminy Celestynów.

Radny Witold Kwiatkowski   zaproponował,  aby w paragrafie  2 zmienić  zapis:  ,,Rada gminy 
wyraża wolę” na:,, Rada gminy wzywa Wójta”.

Sekretarz  Dariusz  Kołodziejczyk  powiedział,  że  czytał  regulamin.  Jako  mieszkaniec  innej 



miejscowości chciałby się dowiedzieć, w jakich punktach ten regulamin nie jest przestrzegany. 
Wtedy wójt będzie się mógł do tego odnieść i poprawić.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec ponownie  poprosiła  Sekretarza  o  lekturę 
regulaminu. Dodała, że problem ten był szczegółowo omawiany na Komisji Ładu i Środowiska, ale 
wójt nie był zainteresowany udziałem w pracach komisji.

 Stanowiska usuwania odpadów komunalnych z nieruchomości zostało przyjęte 9 głosami za, przy 
1 głosie wstrzymującym.

Ad.pkt 6.
Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

Interpelacje Radnej Agaty Stefanowskiej: 

Wójt Stefan Traczyk  powiedział,  że odpowiedź na pierwsze 2 pytania zostanie udzielona na 
piśmie.
3. P.o.  Kierownik Gospodarki  Przestrzennej Halina Szyszko powiedziała,  że  odnośnie  do 
zjazdu z trasy S 17 w miejscowości Jatne pojawiły się w prasie dwa sprzeczne artykuły.  Pani 
Kierownik czeka na oficjalne pismo z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych. Dodała, że z końcem 
września został złożony wniosek o decyzję środowiskową odnośnie drogi ekspresowej. Na etapie 
tego postępowania będzie możliwość wypowiedzenia się.

Interpelacje Radnego Piotra Rosłońca: 

1. Wójt Stefan Traczyk powiedział, że proponował przeznaczyć dla Gospodarki  kwotę 70 000 zł, 
na którą radni się nie zgodzili. Później była propozycja 75 000 zł, która też nie uzyskała akceptacji. 
Na  koniec  radni  przyjęli  kwotę  40  000 zł  jako  dotację.  W międzyczasie  Dyrektor  Gospodarki 
Komunalnej  zrobiła  analizę  kosztów  utrzymania  dróg  i  potrzeby  są  ogromne.  Dyrektor 
Gospodarki Komunalnej Magdalena Łukomska poinformowała, że z uwagi na opady deszczu 
tylko  część dróg została  wyrównana.  Prace będą kontynuowane,  gdy drogi  trochę przeschną. 
Został zamówiony gruz betonowy, żeby uzupełnić największe ubytki na drogach. Wójt podejmie 
decyzję czy postawić do końca roku kosze na śmiecie segregowane.
2. Wójt Stefan Traczyk powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.

Interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka:

1. Dyrektor  Gospodarki  Komunalnej  Magdalena  Łukomska  poinformowała,  że  jest 
podpisana umowa z firmą Remondis,  natomiast złożyła ona inną ofertę związaną ze wzrostem 
kosztów i prawdopodobnie nie zostanie ona przyjęta. W sytuacji, gdy Remondis zerwie umowę, 
odśnieżanie odbywać się będzie przy pomocy firm zatrudnianych z wolnej ręki.
2. Wójt Stefan Traczyk powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.

Interpelacja   Radnej Teresy Błachnio:  

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.

Interpelacja   Radnego Stanisława Pindary:  
Wójt Stefan Traczyk powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.

Interpelacje Radnego Witolda Kwiatkowskiego:

1. Wójt Stefan Traczyk powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.
2. Wójt Stefan Traczyk powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.
3. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Leśnictwa, Rolnictwa i 
Ochrony Środowiska Paweł  Tomala   powiedział,  że  zaraz  po  opadach  śniegu,  które  miały 



miejsce w połowie października, zostało wystosowane pismo do wszystkich sołtysów z prośbą o 
udzielenie  informacji,  które  odcinki  oświetleniowe  są  uszkodzone.  Jest  to  niezbędne  do 
oszacowania kosztów i zlecenia firmie naprawy.  Na terenie gminy jest firma, która zajmuje się 
konserwacją  oświetlenia  ulicznego.  W  zakres  konserwacji  wchodzi  wymiana  żarówek  i 
stateczników,  ale  nie  przypadki  losowe  (zerwanie  linii).  Wójt  Stefan  Traczyk  powiedział,  że 
poprosi mecenasa, aby przejrzał jeszcze raz umowę z konserwatorem.

Interpelacje Radnej Anny Rosłaniec:

1. Wójt Stefan Traczyk powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.
2. Wójt Stefan Traczyk powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.

Interpelacje Radnego Bogdana Wójcika:

1. Wójt Stefan Traczyk powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.
2. Wójt Stefan Traczyk powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.
3. Wójt Stefan Traczyk powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.    

Ad.pkt 7.
Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja.

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec powiedziała,  że w związku z brakiem zainteresowania 
wójta Traczyka kanalizacją to samo pytanie kieruje do Kierownika Tomali.

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkaniowej,  Leśnictwa,  Rolnictwa  i 
Ochrony  Środowiska Paweł  Tomala powiedział,  że  jest  na  ukończeniu  dokumentacji 
przetargowej. Jeszcze przed Gwiadką będzie ogłoszony przetarg.

Radny Witold Kwiatkowski zapytał,  w jakim terminie zostaną wykonane końcówki  kanalizacji 
sanitarnej z przykanalikami w Celestynowie. (ul. Prusa, Widok, Wesoła). Czy są jakieś przeszkody 
w realizacji tego zadania.

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkaniowej,  Leśnictwa,  Rolnictwa  i 
Ochrony Środowiska Paweł Tomala powiedział, że w ostatnim tygodniu Urząd Gminy otrzymał 
prawomocne pozwolenie na budowę. Będzie ogłoszony przetarg na prace budowlane. Wykonanie 
inwestycji rozpocznie się w przyszłym roku, płatność również w przyszłym roku.

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  zapytał,  czy  jeszcze  w  tym  roku  będzie  wydana 
jakakolwiek  kwota  na  budowę  przedszkola?  Czy  będzie  wystawiona  faktura  i  zapłacona  w 
budżecie tego roku?

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkaniowej,  Leśnictwa,  Rolnictwa  i 
Ochrony Środowiska Paweł  Tomala powiedział,  że w tym roku żadna faktura w związku  z 
budową przedszkola nie będzie wystawiona.

Radny Stanisław Pindara zapytał, czy będą wykonywane zatoki przystankowe i przystanki w tym 
roku?

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkaniowej,  Leśnictwa,  Rolnictwa  i 
Ochrony Środowiska Paweł Tomala powiedział, że nie, bo nie ma na to środków.

Radny  Witold  Kwiatkowski  zapytał,  na  czym  polegają  opóźnienia  wykonawcy  w  realizacji 
remontu gimnazjum. Kiedy remont zostanie zakończony?

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkaniowej,  Leśnictwa,  Rolnictwa  i 
Ochrony Środowiska Paweł Tomala powiedział, że pierwotnie remont miał zostać zakończony 
do połowy grudnia. Przetarg wygrała firma, która złożyła najniższą cenę. Zakres kwotowy robót 



ulegnie niewielkiej zmianie. Prace firmy dopiero w ostatnim okresie nabrały jakiegoś tępa. Na 90 
% pierwotny termin nie zostanie zachowany. W umowie są zawarte kary umowne. 

Ad.pkt 8.
Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  zapytała  odnośnie  do  p.2  sprawozdania,  czy 
zgodne z prawem było przekazanie przez wójta gminy Michaelowi Reaganowi tabliczki z nazwą ul. 
Ronalda Reagana wraz z herbem Gminy, co sugerowałoby, że taka ulica znajduje się w gminie 
Celestynów. Czy Wójt wyjaśnił  M. Reaganowi, że takiej ulicy w gminie Celestynów nie ma, a to, 
co przekazał, ma tylko coś symbolizować? Czy zgodne z prawem było wykorzystanie tego herbu?

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że jeżeli chodzi o relacje prasowe z tego wydarzenia, to był nimi 
mile  zaskoczony.  Na  swojej  stronie  internetowej  wójt  zamieścił  link  do  pełnej  relacji  z  tego 
spotkania, gdzie jest także moment przekazania tej symbolicznej tablicy.  Oczywiście, ta relacja 
filmowa  jest  bardzo  skrócona,  dlatego  też  nie  było  tam  zawartych  szczegółowych  wyjaśnień 
dotyczących perturbacji z tą nazwą. Dziennikarze pytali się o tę sprawę, wójt wziął ze sobą całą 
dokumentację  i  powiedział,  że  wojewoda  uchylił  uchwałę  oraz  że  projekt  uchwały  został 
podmieniony.  Wójt  kontaktował  się  z  mieszkańcami  Pogorzeli  Warszawskiej  i  oni  cały  czas 
podtrzymują swój wniosek o nazwanie ulicy imieniem Ronalda Reagana. Wszyscy mówią o niej i 
uważają ją już za nazwę zwyczajową. Ludzie są za Reaganem. Trudno wójtowi powiedzieć, jak 
potoczy się ta sprawa,  ale stała się  ona nie tylko ogólnopolska,  ale i  światowa.  Fundacja im. 
Ronalda Reagana została poinformowana o całej sytuacji. W międzyczasie wójt napisał pismo do 
ambasadora Stanów Zjednoczonych. Wójt powiedział  [cytuję]  Ja rozumiem, że po prostu teraz 
Obama rządzi w Ameryce i ciężko jest się demokratom zajmować w sprawie republikańskiej. A jak 
Pani przypominam, Reagan był republikanem i konserwatywnym liberałem w czystym tego słowa 
znaczeniu. Nie wiem, czy Pani rozumie, co to jest konserwatywny liberalizm, ale myślę że jak 
znam Pani lewicujące poglądy, „lewackie” nawet mógłbym nazwać, no to rozumie Pani na czym to 
wszystko  polega,  tym bardziej,  że  kończyła  Pani  polonistykę i  z  pewnością  Pani  to,  jakby  to 
powiedzieć, liznęła.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec po raz kolejny zadała pytanie dotyczące zgodności 
z prawem wykorzystania herbu gminy w prywatnej tabliczce.

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że ciężko było wytłumaczyć Michaelowi Reaganowi, w pewnym 
sensie  przedstawicielowi  Stanów Zjednoczonych,  że ludzie  chcą czegoś innego,  a radni  chcą 
czegoś innego. Wójt wytłumaczył to w ten sposób, że w radzie jest więcej lewaków, lewicowców, 
jakichś komunistów.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec poprosiła wójta o wskazanie „lewaków” w radzie.

Wójt Stefan Traczyk zaprosił radną na spotkanie i dyskusję z nim w innym czasie, gdyż sesja nie 
jest miejscem na debatę polityczną. Wójt z sympatią podochodzi do poglądów politycznych radnej, 
dlatego chętnie się z radną umówi na debatę polityczną. Wójt powiedział także [cytuję]: Ludzie na 
Celestynowie mówili,  że sołtysowa rozdawała ulotki PSL-u. Dzisiaj  dzięki  temu, że  była chwila 
spokoju na sesji, na spokojnie sobie przeczytałem to pismo i nie wiem, czy ludziom chodziło o to, i  
to sołtysowa rozdawała pod kościołem, czy jakieś inne ulotki PSL-u (…).

Radny  Tadeusz  Floriańczyk  zapytał  wójta,  czy  wójt  mógłby  przedstawić  radzie  dokumenty 
świadczone o uchyleniu uchwały dot. ul. Słowiczej w Pogorzeli.

Przewodniczący  Rady Gminy Bogdan Wójcik wyjaśnił,  że błędny zapis  w uchwale dotyczył 
sposobu jej publikacji, a ul. Słowicza jest nazwą  obowiązującą.
Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec  zapytała,  w jaki  sposób wójt  rozpatrzył  sprawę 
przez nią przedstawioną, dotyczącą decyzji o warunkach zabudowy dla działek przy ul. Kolejowej i 
budowy budynku komunalnego. Po raz kolejny zwróciła także uwagę, ze nie otrzymuje od wójt 
odpowiedzi na swoje pytania.



Wójt  Stefan  Traczyk  odpowiedział,  że  propozycja  przedstawiona  przez  radną  w  tej  sprawie 
narusza dobro gminny, gdyż zmieniłaby się wartość działki na niekorzyść gminy.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec zwróciła się z prośbą o pisemną odpowiedź w tej 
sprawie.

Ad.pkt 9.
Sprawy różne.

Wójt Stefan Traczyk poruszył temat Biuletynu Informacyjnego Klubu Radnych Tu jest mój Dom. 
Według wójta w tej  publikacji  wystąpiły  przekłamania,  ale rozumie,  że jest  to dla radnej  Anny 
Rosłaniec pierwszy raz.

Radny  Maciej  Nowicki  powiedział,  że  jego  zdaniem  podczas  dzisiejszej  Sesji  doszło  do 
niezastosowania się do zapisu Statutu gminy Celestynów. Chodzi o sytuację, gdy Przewodniczący 
Komisji  Finansów i Inwestycji  omawiał projekt Nr 1 dotyczący zmian w budżecie. W trakcie tej 
wypowiedzi  chęć  zabrania  głosu  wyraził  Sekretarz  Gminy  Dariusz  Kołodziejczyk  poprzez 
podniesienie ręki.  Według niego Sekretarz uczynił  to dużo wcześniej  niż Wiceprzewodnicząca, 
której głosu udzielono. Paragraf 16 pkt 1 Statutu gminy Celestynów mówi:,, Przewodniczący Rady 
udziela  głosu  w  kolejności  zgłoszeń”.  Radny  nie  wyklucza,  że  Przewodniczący  nie  zauważył 
zgłoszenia  Sekretarza  z  uwagi  na  lokalizację  w  jednej  z  Sekretarzem.  Ponadto  w  projekcie 
uchwały, który został przyjęty w sprawie odmowy zatwierdzenia taryf za wodę i ścieki nie znalazł 
się zapis dotyczący sposobu podania do wiadomości  publicznej,  do czego zobowiązuje Statut 
gminy paragraf 19 ppkt 5. 

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  podziękował radnemu za wnikliwą obserwację tego co 
dzieje się na sali obrad. Dodał, że siedzenie w jednej linii powoduje, że nie zawsze dostrzega się 
osoby, które proszą o głos.

Ad.pkt 10.
 Wnioski i oświadczenia radnych.

Ad.pkt 11.
Protokół z ostatniej sesji został przyjęty jednogłośnie.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik zamknął obrady.

                                                                                     Przewodniczący Rady Gminy Celestynów
                                                                                                            
                                                                                     Bogdan Wójcik

Sporządziła:

Katarzyna Świderska


